



中倫律師事務所

ZHONG LUN LAW FIRM

WORKSHOP: KEY TAKE-AWAYS FOR ANTITRUST LITIGATIONS IN CHINA 中国反垄断诉讼中应注意的要点

Founded in 1993, Zhong Lun is one of the largest full service law firms in China. With over 260 partners and over 1200 professionals working in sixteen offices in Beijing, Shanghai, Shenzhen, Guangzhou, Wuhan, Chengdu, Chongqing, Qingdao, Hangzhou, Nanjing, Tokyo, Hong Kong, London, New York, Los Angeles and San Francisco, Zhong Lun is capable of providing clients with high-quality legal services in more than 70 countries across a wide range of industries and sectors through our specialized expertise and close teamwork. By practicing at the highest levels of the legal profession in a culture that emphasizes collegiality, team work, respect for everyone, professional and business ethics, and duty to the profession and our communities, we attract and retain the best professionals to ensure the best outcomes for our clients. Most of our professionals have graduated from prestigious law schools in China and abroad. Many of them have practiced in leading international law firms. All of our partners are successful practitioners in their fields with extensive practice experience and in-depth knowledge of the clients' business.

Zhong Lun is one of the first PRC firms that have established the antitrust/competition practice. Over the past years, we have rendered services to a number of international and local market leaders and accumulated a wealth of experience in this critical area. Our Antitrust/Competition Practice Group is flush with distinguished local expertise, as well as international experience gained by many of our lawyers earlier in their careers, when they practiced competition law at prestigious international law firms. We provide the following services:

- Merger filing;
- Dealing with antitrust investigations;
- Advocacy in civil and administrative antitrust litigations;
- Antitrust compliance assessment and training; and
- Advising on operational matters for compliance with antitrust laws.

中伦律师事务所创立于1993年，是中国规模最大的综合性律师事务所之一。中伦拥有260多名合夥人和1200多名专业人员，在北京、上海、深圳、广州、武汉、成都、重庆、青岛、杭州、东京、香港、伦敦、纽约、洛杉矶和旧金山15个城市设有办公室。专业的服务团队以及与境外知名律师事务所长期的合作关系，确保中伦可以为客户在中国境内外的投资及商务活动提供有力的法律支持。我们的合夥人大多毕业于国内外著名学院，不少合夥人曾在国际著名律师行工作多年。在成为中伦的合夥人之前，均已在其相关专业领域执业多年，并已经取得良好的业绩。我们的律师及助理律师在加入中伦前，均需通过严格的遴选。我们还通过各种各样的培训以提高助理律师的服务水平。

中伦是最早涉足反垄断与竞争法领域的中国律师事务所之一，为国内外众多客户提供了广泛而深入的相关法律服务，在此过程中也积累了丰富的实践经验。中伦的反垄断与竞争法团队中既有在本土执业多年、深谙中国执法环境的反垄断律师，也有曾在国际一流律师事务所长期从事反垄断法律服务并接受过国外反垄断法系统培训的律师。中伦的反垄断与竞争法法律服务包括：

- 经营者集中申报；
- 反垄断调查应对；
- 反垄断民事和行政诉讼；
- 反垄断合规评估与培训；
- 公司运营事宜的反垄断合规咨询。

For further information, please contact:

Zhong Lun Law Firm

31/33/36/37F, SK Tower,
6A Jianguomenwai Avenue,
Chaoyang District, Beijing, China, 100022

Scott YU

Partner

Tel: (86) 10 5957 2288

Direct Line: (86) 10 5957 2078

Email: scottyu@zhonglun.com

Maria HOU

Partner

Tel: (86) 10 5957 2288

Direct Line: (86) 10 5957 2336

Email: houzhanghui@zhonglun.com

北京市朝阳区建国门外大街甲6号,

SK大厦31/33/36/37层,

邮编100022

余昕刚

合夥人

总机: (86) 10 5957 2288

直线: (86) 10 5957 2078

邮箱: scottyu@zhonglun.com

侯彰慧

合夥人

总机: (86) 10 5957 2288

直线: (86) 10 5957 2336

邮箱: houzhanghui@zhonglun.com